
Kommunstyrelsens ordförande Ann-Sofie Hermansson (s) har sagt att det är svårt att 
förklara nyttan med Västlänken för göteborgarna. 
Självklart är det svårt. Det finns nämligen ingen nytta med Västlänken. 

Restiderna blir inte kortare och antalet resenärer kan inte öka eftersom antalet tåg minskar. 
Istället väljer politikerna att prata om luddiga begrepp som regionförstoring och en nära och 
grön stad. Miljontals skattekronor har betalats till PR-byråer för att du ska tycka att 
Västlänken är framtiden. 

Vi som protesterar mot Västlänken är för en bra kollektivtrafik och en grön stad. 
Hjälp politikerna att riva upp det dummaste beslut som någonsin fattats i Göteborg. 
Stoppa Västlänken i sin nuvarande form och kom fram med ett hållbart och miljövänligt 
alternativ som gör det bättre att åka till, från och inom Göteborg.

Demonstrera den 9 september. 
Samling på Gustav Adolfs Torg 
klockan 12.00.

Vi behöver volontärer 
och sponsorer. 
Se mer på folkinitiativet.se

Demonstrera den 9 september. 
Samling på Gustav Adolfs Torg kl 12.00. 
Vi tågar gemensamt mot Götaplatsen.
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